
 

Spolek rodičů při ZŠ Burešova 1130, Praha 8 
IČO: 01700031, ZŠ Burešova, Burešova 1130, 182 00 Praha 8 

 

 
Zápis z 24. schůzky Spolek rodičů ZŠ Burešova  
IČO: 01700031, ZŠ Burešova, Burešova 1130, 182 00 Praha 8 
 
 
Datum: 22. 5. 2023 v 18:00 hod.  
Místo konání: sborovna ZŠ Burešova  
Přítomni: přítomno 26 zástupců tříd, 1 plná moc, z toho omluveni 1 
(viz prezenční listina) 
 

 
 Hosté: Mgr Bc. Ivo Mlejnecký – ředitel ZŠ Burešova (dále jen pan ředitel)  
Jednání vedla:  místopředsedkyně Martina Dolejšová, zápis: Petra Suchá.  

 
 

Program:  
 
1. Informace vedení školy  
2. Dotazy na vedení školy  
3. Diskuse 
 
 
 

Informace vedení školy: pan ředitel informoval rodiče o aktuální situaci na škole:  

a) Žáci budoucích sedmých tříd byli rozřazeni do druhých cizích jazyků podle zájmu a dostupné 
kapacity. Nakonec pro velký zájem bude otevřena ještě jedna skupina se španělštinou 
a ubrána jedna skupina pro němčinu. Ředitel upozornil, že nebude moci vyhovět s 1 volbou 
všem zájemcům, kterých bylo dohromady 52, někteří musí přijmout volbu 2. Proto apeluje na 
žáky i jejich rodiče, aby si dobře rozmysleli, zda chtějí výhradně na španělštinu.  

b) Personální otázky: pan doktor Bosák – učitel matematiky a fyziky, odešel po dohodě s panem 
ředitelem, paní učitelka francouzštiny odešla na mateřskou – bohužel muselo dojít 
k přerozdělení jejích žáků na zástup, od začátku školního roky by měla nastoupit nová paní 
učitelka na francouzštinu. Probíhá stále jednání na nového pana učitele s aprobací 
matematika. Dotaz, zda na škole zůstane, paní učitelka Králová, odpověď je, že zůstává ve 
škole i nadále.  

c) Ve škole proběhla školní inspekce v dubnu 2023, trvala celkem 40 hodin. Inspekce se zaměřila 
na kontrolu nových učitelů, na aprobovanost a prevenci. Z výsledků školní inspekce jsou 
závěry, což se dalo předpokládat. Konstatovali dobré i slabší výsledky u učitelů, neučinili 
žádná opatření. Výsledky ze školní inspekce budou uveřejněny na webu školy.  

d) Zápis do prvních ročníků: celkem se hlásilo 166 dětí, 20 dětí má odklad školní docházky, 
20 dětí bylo uvedeno duplicitně, 15 dětí nebylo přijato.  Budou 4 první třídy, bylo přijato 104 
dětí, 2 děti čekají na výsledky zápisu a 3 děti podali odvolání. Zápis pro Ukrajinské děti 
proběhne na začátku června. V případě plné obsazenosti školy, nebudou spádoví žáci 
z Ukrajiny přijati do školy a škola jim ve spolupráci se zřizovatelem   najde jinou školu. 
Rozdělení do konkrétních prvních tříd a přidělení konkrétním třídním učitelkám bude 
probíhat a škola zveřejní na konci 8/2023. Škola se snaží o stejný počet chlapců i děvčat ve 



třídách a stejně tak o rovnoměrné rozdělení žáků se specifickými vzdělávacími potřebami do 
všech tříd 

e) Do konce školního roku budou zveřejněny konce vyučovacích hodin pro nový školní rok 
2023/2024. 

f) Pan ředitel poděkoval za vyplnění autoevaulačních dotazníků o práci školy, kde se 
zpracovávají žákovské a učitelské podněty. Výsledky jsou ještě zpracovávány a na základě 
připomínek uvedených v dotaznících se již pracuje. 

g) Budou provedeny drobné změny ve školním řádu, a to kvůli umělé inteligenci, kdy je 
podezření na falšování domácích úkolů, hlavně u absolventských pracích. Někteří žáci 
nechtějí dělat absolventskou práci, proto bude ve školním řádu zapsáno, že pokud žák 
nebude dělat absolventskou práci, tak nejlepší známku na vysvědčení z informatiky v tu chvíli 
bude mít trojku. Bude záležet na přístupu každého žáka. Prezentace absolventské práce bude 
delší, a to pro ověření, zda to žák skutečně dělal sám. Tyto absolventské práce se odevzdávají 
na přelomu května a června. 

h) Rodiče žáků 5.-tých tříd – kteří se hlásili na víceleté Gymnázia, prosíme o včasné avizování 
o přijetí či o změně školy.  

i) Prozatím se počítá se čtyřmi třídami šestého ročníku, což by znamenalo personální navýšení. 
j) Přijímací řízení u devátých tříd není stále ukončeno. 
k) Pro 9. třídy 2023/2024 mají možnost volitelného předmětu ČJ a MA, kde se mohou 

připravovat na budoucí přijímací testy pro rok 2024. Tedy je na vlastní iniciativě žáků, zda se 
chtějí sami a dobrovolně připravovat, škola to umožňuje.  

l) Ve škole proběhlo požární cvičení, při kterém byly zjištěny nedostatky, které budou 
odstraněny. Jedním z nedostatků je chybějící hlásič alarmu v tělocvičně, který bude 
napraven.  

m) Ze strany rodičů byla vyslovena pochvala na paní učitelku Bílkovou a Ďurišovou za jejich práci.  
 
 
 

1. Dotazy na vedení školy 
a) Z posledního setkání Spolku rodičů, některým zástupcům nepřišly zápis z jednání. Byl 

proveden seznam rodičů s uvedením mailů, komu nepřišel zápis, a tak se upraví 
i v nastavení hromadného mailu. Zápis z loňského roku 9/2022 bude opětovně rozeslán 
na zástupce tříd.  

b) Problémy s obědy – stížnosti dětí, že jim nechutnají. Pokud k tomuto dojde, je potřeba, 
aby žák jídlo vyfotil a konkrétně popsal, co je za problém s jídlem rodiči, který napíše 
email ten den, kdy se to stalo, panu řediteli. 

c) Upozornění, že v Žákovské knížce u sebehodnocení za 3. čtvrtletí nejsou uvedeny známky 
od učitelů. Rodič by se měl podívat do Bakaláře, kde by tyto údaje měli být uvedeny.  

d) Deváté třídy – dle rodičů jsou deváté třídy nedostatečně připraveny na přijímačky ze 
strany češtiny a matematiky – nemají dostatečné znalosti, aby mohli dělat přijímačky 
přes Cermat. K tomu pan ředitel řekl, že jsou děti připravené standartně jako v jiných 
školách. Pokud rodiče pořizují dětem doučování na přípravu na přijímačky, tak ale toto 
škola nemůže nijak ovlivnit, a pokud chce rodič, aby jeho dítě na tom bylo stejně, jako to 
s doučováním, bude mu muset též doučování pořídit. Jinak škola nabízí deváťákům 
volitelný předmět češtiny a matematiky k přípravě na přijímačky. Některé děti, ale o tyto 
volitelné předměty nemají zájem a některé i přihlášené pak v nich nepracují naplno dle 
svých schopností (. 

e) Dotaz od rodiče, zda učitel vždy žákovi vysvětlí látku, pokud ji nepochopí. Na to pan 
ředitel odpověděl, že na to má žák právo, pokud něčemu nerozumí požádat učitele 
o vysvětlení. Pouze v případě, kdy žák nedává záměrně pozor, tak má učitel právo mu 
toto vysvětlení odmítnout. Pokud se stanou případy, kdy učitel odmítne žákovi vysvětlit 
látku, a to bez uvedení důvodu, proč se tak rozhodl, může žák dát podnět k třídnímu učiteli a 



rodiče se mohou obrátit na konkrétního vyučujícího. V případě, že vyučující nebude reagovat na 

dotaz rodičů, poté mohou rodiče kontaktovat přímo pana ředitele emailem. 
f) Rodiče vznesli dotaz na špatné chování deváťáků u skříněk v šatně při odchodu na oběd 

k šesťákům, kdy došlo ke zranění dívky ze šesté třídy.  Je u skříněk v šatně školy dozor? 
Pan ředitel prošetří a upozorní na větší kontrolu, aby k tomuto nedocházelo.  
U skříněk v šatně školy je vždy dozor. Kdykoliv se něco přihodí žáci obratem informují 
vyučujícího, který má dozor v šatně nebo popřípadě i na obědě, kde se nějaký incident 
přihodí.  

g) Dotaz na vzdělávání v oblasti bezpečnosti na sociálních sítích – děje se to v rámci školního 
vzdělávacího programu, bohužel to děti často nebaví. K tomu dotaz na prevenci ohledně 
drog. Pan ředitel odpověděl, že škola má k tomu primární prevenci, která se dělá ob 
ročník. Pokud se objeví nějaký problém s návykovými látkami, tak se pozve odborník. 
V případě, kdy se objevují opakovaně problémy ve třídách, poté má pouze daná třída 
prevenci v dané oblasti, která potřebuje zlepšení.  

h) Dotaz z 1. A – paní učitelka angličtiny nekomunikuje s rodiči v rámci zpětné vazby k učivu, 
nedává dětem domácí úkoly a není tedy jasné, co děti v hodině angličtiny dělají. Rodiče 
dotaz na zpětnou vazbu učinili i přes paní učitelku třídní a ani tak nepochodili. Pan ředitel 
toto prošetří.  

i) Dotaz, jak je to se zadáváním domácích úkolů? Výklad Ministerstva školství je jasný, škola 
je oprávněna zadávat domácí úkoly a může je i známkovat. Toto rozhodnutí je vždy na 
konkrétní škole. Pan ředitel k tomu sdělil, že ve školním řádu máme stanoveno, že učitel 
může zadávat domácí úkoly a je oprávněn je známkovat, ale s ohledem na současné 
diskuse škola ještě školní řád v tomto zpřesní. Zadávání dobrovolných úkolů není nijak 
zakázáno a je to na uvážení každého učitele.  

j) Dotaz rodičů na srovnávací testy, který probíhají ve všech ročnících školy. Proč se dělají 
a jaké jsou z toho výstupy? Pan ředitel sdělil, že srovnávací testy jsou jako zpětná vazba, 
pro vedení školy. Díky tomu pan ředitel zjišťuje průměr tříd a pokud se třída zhoršila 
s průměrem, tak nastává šetření, čím je to způsobeno. Dále srovnávací testy může zadat 
i Česká školní inspekce. Ta to dělá hlavně kvůli statistickému šetření napříč školami.  

k) Dotaz rodičů, zda škola vyučuje podle nové osnovy na informatiku, kterou vydalo MŠMT. 
Odpověď: „škola vyučuje podle nové osnovy na informatiku už od loňského školního roku 
2022, a to ve všech ročnících.“ 

l) Dotaz k Bakalářům – rodiče pochválili učitele, za včasné zapsání známek do Bakaláře. 
Bohužel, ale co se týče rozvrhu a jiných informací kromě známek v Bakaláři stále chybí. 
Dotaz na ředitele – zda je rozdíl ve fungování aplikace Bakalář pro IPhone a Android. Toto 
ředitel neví, ale přeptá se u provozovatele Bakaláře, proč problém s aplikací Bakalář stále 
přetrvává. 

m) Další dotaz od rodičů – problematika s nemocí a shánění chybějícího učiva. V tomto 
případě delší nemoc, kdy dítě ani rodič nemohl zjistit učivo k doplnění od spolužáků. 
Rodič se obrátil s problémem na třídní učitelku, která mu doporučila napsat všem 
učitelům, kteří dítě vyučují. Rodič tak učinil, bohužel se mu dostalo odpovědi od učitelů, 
ať si probrané učivo zjistí od spolužáků. Ředitel odpověděl, že bude stále apelovat na 
učitele, aby se žáky probrali téma kooperace mezi sebou ve třídě. Toto se prostě děti 
musí naučit, protože to budou potřebovat v dalším vzdělávání.  

n) Dotaz rodičů na zdražení školních pomůcek. Ředitel k tomu řekl, že ke zdražení došlo 
v souvislosti se zdražováním, které je teď celoplošné. Zároveň dodal, že i zdražení může 
způsobit nákup učebnice na cizí jazyky, pokud je to potřeba.  

o) Dotaz na třídní fond – mnoho rodičů je překvapena, že zaplatí třídní fond, a pak nad 
rámec třídního fondu po rodičích vyžaduje třídní učitelka další platby. K tomu pan ředitel 
řekl, že to je na rodičích v každé třídě, aby se zeptali třídní učitelky, proč to tak je? 
Případně mohou paní učitelku třídní, požádat rodiče o vyúčtování třídního fondu. 



p) Dotaz na dlouhodobý výpad učitele – např. kvůli dlouhodobé nemoci a jeho nahrazení 
suplem, který ne vždy splňuje kvalifikaci na daný předmět. Poté tedy dochází k tomu, že 
je třída v daném předmětu pozadu. Pan ředitel k tomu řekl, že se vždy snaží o co nejlepší 
zástup, ale ne vždy to jde. Pokud je třída v daném předmětu o čtyři lekce pozadu, tak to 
předmětová komise zaznamená a v příštím školním roce v září se to dožene. Nikdo 
nebude žáky trestat, že jsou pozadu, a že něco nestihli. 

 
 

2. Diskuse 
 
Další setkání Spolku rodičů při ZŠ Burešova se bude konat pravděpodobně 11.9.2023 dle dohody 
s panem ředitelem.  
 
Chtěli bychom dále všem členům Spolku rodičů při ZŠ Burešova připomenout, že pokud bude mít 
jejich třída jakékoliv problémy v průběhu roku, tak se mohou obracet na vedení Spolku rodičů při 
ZŠ Burešova a ti ho dále mohou přímo řešit s panem ředitelem. 
 
V 20:30 hod paní M. Dolejšová jednání ukončila. 
 
 

Zapsala: Petra Suchá                                                                                    Schválila: Martina Dolejšová  


